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Interpellation till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sara Keisu-Lundh 

 

Prioriterad snöröjning vid snökaos! 

Skellefteå kommun drabbades av ett snöoväder den 28 och 29 november. Bussar blev 

inställda och elever, lärare mfl tog sig inte till sina verksamheter. Vägarna var till stora delar 

helt igensnöade. Skellefteå kommun har sagt ang snöröjning att ”Längs kommunens 

prioriterade gång- och cykelbanor startar plogningen vid 3-5 cm snö. När det gäller gator 

säger Skellefteå kommun att en plogsväng tar cirka 12 timmar, vilket innebär att det på din 

gata kan ha kommit mycket mera snö än 10-15 cm innan plogbilen kommer dit.” Nu visar det 

sig att under detta snökaos blev väldigt konstiga prioriteringar. Det visade sig att plogningen 

prioriterade gång- och cykelbanor före gatorna. Det kan tyckas märkligt att göra denna 

prioritering av plogning.   

Med anledning av detta ställer jag följande frågor till Sara Keisu-Lundh 

- Hur prioriteras snöröjningsresurserna vid normalt snöväder, och gjordes det en 

annan prioritering vid snöfallet 28-29 november och i så fall vilken? 

 

- Under pågående snöfall, gör det en löpande utvärdering av förhållandena och om så 

är fallet, kan prioriteringsordning och disponering av resurser ändras utifrån denna? 

 

Jens Wennberg (L) 


